
Rada Gminy i Miasta l~'.zieglowy 
42-350 K O Z I E G Ł C NY 

ul. Pl. Monit iszld 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.53.2023 
PROTOKÓŁ Nr LIIl/2023 

z pięćdziesiątej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 28 września 2023 r. w godzinach 15,15-17,26 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 436/LIII/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 437/LIII/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 438/Lill/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 
na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pn. ,,Budowa 
ścieżki pieszo-rowerowej w m. Lgota Mokrzesz w ramach przebudowy drogi powiatowej 

DP 3800 S wraz z kanalizacją deszczową". 

4. Nr 439/LHl/2023 zmieniająca Uchwalę Nr 395/XL VI/2023 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy 
Osobom z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu usta\\-y 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

5. Nr 440/LIII/2023 w sprawie w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizacje zadań 
inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków luh gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

6. Nr 441/LIIl/2023 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Częstochowie. 

7. Nr 442/LIU/i023 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Gniazdów-Mzyki. 

8. Nr 443/LIII/2023 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Wojsła\\1.ce. 

9. Nr 444/LIIl/2023 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Markowice. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 9 do protokołu. 
Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr l O do protokołu 
Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 
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Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 14 Radnych. 

Radnych obecnych na Sesji: 14. 

Radny rńcobecny Pan Czesław Chwist. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Bunnistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

• Dyrektor GM OPS Pani Agnieszka Kłys 
- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Inwestycj i Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Pracownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pan Grzegorz Chwist 

- Pracownik Referatu Promocji i Rozwoju Pan Krzysztof Suliga 

- pracownik Urzędu Gminy i Miasta Pani Bożena Kolasa 

- Radca Prawny Ur7.ędu GiM Pan Sławomir Kania 
- Sołtysi i Przewodnicz.ący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwal i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegło\.\--y na 2023 r, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pn. ,,Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej w m. Lgota Molcrzesz w ramach przebudowy drogi powiatowej DP 3800 S 

wraz z kanalizacją deszczową" 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 395/XL VI/2023 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Gminy CZyStochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy 

Osobom z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzie1ania dotacji na realizacje zadań 

inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
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1 O. Wybór ławnika do Są.du Okręgowego w Częstochowie na kadencję 2024-2027: 
1) przedstawienie opinii Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

2) powołanie Komiąji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania, 

3) przedstawienie sposobu głosowania przy wyborze ławnika, 

4) głosowanie tajne, 

5) ogłoszenie wyników wyborów, 

6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika. 

11. Podjęcie uchwały w sprav.ie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Gniazdów-Mzyki. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Wojsławice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Markowice. 

14. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

15. T nformacj a Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie obrad 53 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów, 

Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic oraz Kacpra Machurę, ucznia Szkoły 

Podstawowej w Pińczycach wraz z rodzicami. 

Pani Przewodnicząca Ra.dy poinformowała, że w dniu dzisiejszym będzie miał miejsce uroczysty 

akcent związany z wręczeniem nagrody dla Kacpra Machury, który został wyróżniony w IV 

Ogólnopolskim Konkursie dla Dzieci na Rymowankę 11 Dezpiecznie na wsi mamy, 

niebezpiecznych substancji unikan1y"- etap wojewódzki (KRUS). 

Pani Przewodnicząca Rady v.Taz z Panem Burmistrzem zło.żyli gratulacje, dokonali wr9czenia 

nagrody oraz życzyli zwycięstwa w kolejnych konkursach. 

Pani Przewodnicząca Ra.dy poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 

obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta 

uczestniczy 14 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności. radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 12, 13 do protokołu. 
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.Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 
obrad sesji. Wniosków nie zgła.-.zano. Porządek obrad został przyjęty 14 głosami „za" 
(jednogłośnie). 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 
miał możliwość zapoznania się z nim ( protokół został również przesłany Radnym 
za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 
do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2023 roku został przyjęty 
14 głosami „za" ( jednogłośnie ) . 

Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: 

1. Pan Andrzej Okularczyk 

2. Pan Marcin Będkowski 
3. Pan Leonard Jagoda 

Ad. pkt 5 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
i Miasta Koziegłowy na 2023 rok ( załącznik nr 14 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że na komisji wspólnej prosiła Panią Radną 

z Rzeniszowa, żeby zapytała Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej czy chcą kamerę, 

czy defibrylator i spytała o wynik rozmowy. 
Pani Grażyna Sitek poinformowała, że takiru pytaniem, związanym z dofinansowaniem ze strony 
Gminy zajmowano się przez dwie komisje i sesję, Komisja Społeczna zaopiniowała wszystkie 
wnioski straży pozytywnie. W związku z tym zarówno jej, jak i Prezesowi straży wydaje 
się, że powinno to być utrzymane. Jednak jeżeli Pani Przewodnicząca wyszła z wnioskiem, 
aby tę kamerę przekazać dla straży powiatowej, to należy wystosować do Prezesa straży takie 
zapytanie, a \\1cdy zostanie zwołany Zarząd i wniosek zostanie ewentualnie przegłosowany. 

Radni również powinni sic; do tego odnieść. Nadmieniła, że osobiste animo7je nie powinny 
się odbywać, bo przegłosowujemy setki tysięcy złotych, a tworzy się aferę o 9 tysięcy złotych 
dla straży. Poza tym jest to działanie wbrew temu, co obecny Rząd rekomenduje. Rząd wspiera 
dotacje dla straży w formie składanych wniosków do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i zachęca, aby jednostki ubiegały się o drony, kamery i wszelki sprzęt potrzebny 

w danej jednostce. Są na to pieniądze i można pozyskać dofinansowanie. Poza tym Rada 
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i Burmistrz powinni się cieszyć że środki są pozyskane, że komuś chce się ten wniosek napisać 
i zabiegać o środki. Uważa, że w obecnych cz.asach, w obliczu tego co dzieje się na Ukrainie czy 
sytuacji z Białorusią powinniśmy dbać o bezpieczeństwo, dofinansowywać straże, policj9 
i wojsko, bo być może z pomocy ochotniczych straży pożarnych będziemy musieli skorzystać, 
ponieważ nadrzędnym celem jest ochrona życia ludzkiego i ochrona dobrostanu. 
Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, 'ft właśnie o ochronie życia i mienia myślała. To Pan 
Prezes OSP mówił, że jednostka nie starała się o kamerę termowizyjną tylko o defibrylator , 
a dostali z.alecenie, by była to kamera i ka7.dy z radnych to słyszał. Dlatego mówiła, 
że defibrylator jest bardzo potrzebny i dlatego zapytała o zdanie jednostki. 
Pani Grażyna Sitek stwierdziła, że demokratycznie, decyzją Rady należy postąpić tak, jak 
opowiedziała się większość. 

Pani Przewodnicz.ąca stwierdziła, że defibrylator jest bardziej potrzebny niż kamera, ale jeżeli 
strai. uważa, że kamera jest niezbędna i ważniejsza od defibrylatora, to głosuje za. Następnie 
zarządziła głosowanie nad projek-tem uchwały. 

Uchwala Nr 436/LIII/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku wstała przyjęta została 
przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały sprawie zmian w Wielolelniej 
Prognozie Finansowej ( załącznik nr 15 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 437/LIII/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 
przyjęta 14 głosami „ za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie 
realizacji zadania pn. ,,Budowa ścieżki pieszo-rowerowej w m. Lgota Mokrzesz w ramach 
przebudowy drogi powiatowej DP 3800 S wraz z kanalizacją deszczową"(załącznik nr 16 
do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 438/Lill/2023 w sprawie udzieJenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizację robót dodatkowych wyniktych w trakcie realizacji zadania 
pn. .,Budowa ścieżki piesw-rowerowej w m. Lgota Mokrzesz w ramach przebudowy drogi 
powiatowej DP 3800 S wraz z kanalizacją deszczową" została przyjęta 14 głosami „za" 
(jednogłośnie). 
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Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały znuemaJącej Uchwalę 

Nr 395/XL VI/2023 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Częstochowa na 
dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom z Problemami Alkoholowymi 
w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi (załącznik nr 17 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 439/LIII/2023 zmieniająca Uchwałę Nr 395/XL Vl/2023 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy 
Osobom z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu 
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi została przyjęta 14 głosami „za" Gednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 
na realizacje zadań inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku Y..JJisanym do rejestru zabylków lub 
gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (załącznik 
nr 18 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 440/LIII/2023 w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizacje zadań 
inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zahytków lub gminnej ewidencji zabytków 
w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków została przyjęta 14 głosami „za" 
(jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że przystępujemy 

obecnie do wyboru ławników sądowych. Poprosiła Przewodniczącego Zespołu opiniującego 
kandydatów na łav.ników Pana Andrzeja Szóstaka o przedstawienie opinii o zgłoszonej 

kandydatce na ławnika. 

1) Przewodniczący Zespołu Pan Andrzej Szóstak przedstawił opini9 Zespołu 

do spraw zaopmrnwania kandydatów na ławników o zgłoszonej kandydatce 
na ławnika ( opinia stanowi załącznik nr 19 do protokołu); 

2) Rada GiM jednogłośnie powołała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia głosowania 
tajnego, w składzie: 

1. Pan Wojciech Chrapek 

2. Pan Daniel Wróbel 

3. Pan Michał Kubalski 
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Ad. pkt 12 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt w sprawie mteJscowcgo planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 
położonego w miejscowości Wojsławice ( załącznik nr 25 do protokołu). 
Radni nie \\nosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 443/Llll/2023 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Wojsławice 
została przyjęta 14 głosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad.pkt13 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt w spraWie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasta Koziegłow-y 

dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Markowice ( załącznik nr 26 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 444/LIIl/2023 w sprawie przystąpienia do spor7ą.dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 
położonego w miejscowości Markowice została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie) . 

Ad. pkt 14 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 
informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz na wstępie pogratulował Pani Katarzynie Zawiązalec jednomyślnego 
wyboru do Sądu Okręgowego . Rekomendacja odczytana przez Przewodniczącego Zespołu 
opiniującego zasługuje na podkreślenie i ma nadzieję, że przez okres kaden~ji w Sądzie 

Okręgowym w sposób należyty i zgodnie z przepisami będzie reprezentować funkcją ławnika 
wyłonionego przez Radę Gminy i Miasta Koziegłowy. 
Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym: 

- zakończono i uzyskano pozwolenie na użytkowanie dla zlewni Koziegłowy, odcinka budowy 
kanalizacji sanitarnej oraz stacji przepompowni dla gminnej oczyszczalni w Koziegłowach . 
Ma nadzieję że zakończony proces, uzyskany pozwoleniem na użytkowanie spowoduje 
też w sposób oczywisty proces podłączania się mieszkańców do kanalizacji . Ma nadzieję, 

że proces podłączania ale również i efektów rzeczowych i finansowych, a przede wszystkim 
ekologicznych będzie pozytywnie wpływał, ale i również nast9pował w ciągu najbliższych 
miesięcy. Urząd, jako Gmina i Miasto Koziegłowy, zakończył proces inwestycyjny, obecnie 
zadanie zostało już przekazane do eksploatacji poprzez zarL:ądzenie do Zespołu Usług 

Komunalnych. Pan Dyrektor Zbigniew Polak i pracownicy na pewno dołożą wszelkiej 
staranności, aby proces podłączania na wspomnianym odcinku przebiegał bez zarzutów. 
Z tym odcinkiem wiążą się również kolejne zadania, zarówno projektowe jak i realizacyjne 
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w ciągu drogi wojewódzkiej 789 . Ma nadzieję, że uzyskamy ten efekt wspólny z Zarządem 
Dróg Wojewódzkich, przy przebudowie drogi; 

- rozpoczęcie roku szkolnego, które miało miejsce na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 
we wszystkich placówkach - jako organ prowadzący skierowaliśmy pierwsze działania 

w kierunku organizacji dowozu uczniów do wszystkich placówek, a jest to zadanie, które 
realizuje bezpośrednio Gmina i Miasto Koziegłowy, ale i również sprawa dzieci i osób 
niepełnosprawnych i komunikacji do różnych placówek na terenie nie tylko powiatu, 
ale również do Częstochowy i Dąbrowy Górniczej. Wszystkie dowozy, zarówno szkolne, 
ale i komunikacyjne mamy ustabilizowane . Jedynym problemem jest przebudowa trasy 
DK-1 , a w związku z tym konieczność rozbicia dowozów na dwa obszary - wschodni 
i zachodni , które należało podzielić na dwa równoległe kursy. Kolejna rzecz związana 
z rozpoczęciem roku szkolnego to nowe mianowania na stanowisko dyrektorów w trzech 
placówkach na terenie Gminy i Miasta KoziegłO\....-y, tj. w szkołach podstawoVvych 
w Gniazdowie, Lgocie Górnej i w Koziegłowach . Jeżeli chodzi o organizację placówek 
oświatov.rych, to wszystkie arkusze organizacyjne wraz z aneksami zostały na dzień 25,26 
i 27 sierpnia br. podpisane. Dokonywane są ostatnie czynności aneksowe związane 

z potrzebami specjalnymi , z orzeczeniami, które ma nadzieję do końca miesiąca wpłyną 
i będą ujawnione w naszym systemie infonnacji oświatowej; 

- temat nowej perspektywy finansowej - w miesiącu październiku Gmina i Miasto Koziegłowy, 
ałc i również Subregion Północny prawdopodobnie będzie ogłaszał nabór do pierwszego 
konkursu w ramach odnawialnych źródeł energii, a mówi o magazynach energii . W dniu 
jutrzejszym, wraz z kierownikami i Panem Przemysławem Kołodziejczykiem będą 

się spotykać, aby wybrać jak najlepszą ścieżkę, zarówno informacyjną, ale i również 
konkursową, aby móc dokonać pełnej weryfikacji i wyboru przyszłych beneficjentów. 
Z nową perspektywą finansową jest jeszcze wiele tematów przed nami, niemniej jednak 
poszczególne obszary życia zostały uruchomione, między innymi programy miękkie. Mamy 
nadzieję, że również centra integracji społecznej, które będą się tworzyły na terenie Gminy 
i Miasta Koziegło\\ry z Europejskiego Funduszu Społecznego skorzystają w znacznym 
stopniu , ale i również opieka, pomoc społeczna która składa wniosek, który usprawm 
i pomoże w pełni zabezpieczyć osoby starsze i samotne , które takiego wsparcia 
indywidualnego potrzebują; 

- jesteśmy jednym z dwudziestu siedmiu samorządów na terenie województwa śląskiego 
uczestniczącym w projekcie „Przywracamy Błękit dla Śląska" i mamy nadzieję, że zaróv.no 
podjęte programy pilotażowe, ale i również pierwsze rozstrzygnięcia pewnych form 
aktywności w ramach promocji i pozyskiwania środków na odnawialne źródła energii będzie 
przynosił wymierne korzyści, tak jak do tej pory, dla mieszkańców Gminy i Miasta 
Koziegłowy. Możemy powiedzieć, że w skali województwa śląskiego jesteśmy liderem jeżeli 
chodzi o pozyskiwanie środków i aktywności, i również w aktywizacji poprm-vy jakości 
powietrza jeżeli chodzi o Kraj , gdyż w przeliczeniu na liczbę mieszkańców , ilość środków 
i projektów nie tylko granlowych czy samorządowych, jak i również poprzez indywidualne 
aplikacje do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska - jesteśmy w czołówce miast 
i gmin województwa śląskiego; 

- podziękował Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy za podjęcie wyzwań w sprawie pewnego 
obszaru, który jest przed nami i cały czas ewaluuje, a mówi o studium i planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy. Przed dwoma dniami 
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mieliśmy spotkanie z projektantem i już te działania zostały podjęte. U chwal o na została nowa 

ustawa o planowaniu ogólnym i ta ustawa będzie obligowała wszystkie samorządy do 2025 

roku do przyjmowania tychże dokumentów. Aby nic czekać do 2025 roku przystąpiliśmy 

do opiniowania naszego Studium, które było przez kilka lat procedowane, wykładane, 

dyskutowane i konsultowane. Ostatecznie zdecydowano się wyprzedzić rok 2025 i przyjąć 

projekt Studium do konsultacji i uchwalenia. A to dlatego, że ustawa, która nas czeka będzie 

dotyczyła obszarów, które będziemy mieć w obowiązującym Studium uwarunkowań planu 

przestrzennego Gminy i Miasta Ko:óegłowy. Pomimo, iż Studium poszło do uzgodnień 

i do konsultacji, jeżeli są zainteresowru1i w Referacie Inwestycji Pan Jarosław Kosytarski jest 

do dyspozycji, taki projekt Studium jest do wglądu . Jeżeli będziemy mieć jakiekolwiek 

ważne, istotne cele w z.akresie ewentualnie jeszcze składanych wniosków, które nie są 

uwzględnione, jest to ostatni moment, gdzie możemy zareagować pozytywnie. Po przyjęciu 

Studium i po wejściu t~j daty 2025 roku nie będzie już takiej swobody urbanistycznej, 

będziemy musieli mieścić się w bilansach , wytycznych i w ograniczeniach. Stąd prośba, 

abyśmy dopracowali przez najbliższe miesiące Studium, abyśmy mogli go przyjąć i ze 

spokojem od 2025 roku przystępować do planu ogólnego. Ten plan ogólny będzie nas bardzo 

mocno ograniczał , ale i również determinował w zakresie podziału na pe"vnego rodzaju 

obszary, pewnego wykorzystania przestrzennego i stąd już dziś podziękował Radzie Gminy i 
Miasta Koziegłowy za przystąpienie do zmiany miejscowego planu dla tego obszaru. 

Uczestniczył w konferencji „ Pięć lat Polskiej Strefy Inwestycji" i ma nadzieję że ten obszar 

89 hektarów przyniesie wymierne korzyści tak, abyśmy mogli naszą Gminę podzielić na 

obszar przemysłowy, usługowy, mieszkaniowy i teren rolniczy. Jest jeszcze kilka tematów z 

tym związru1ych, ale myśli że kolejne sesje Rady Gminy i Miasta, kolejne komisje ten temat 

będą mieć na uwadze, aby rzeczywiście w pełni być przygotowanym do czasu 2025 roku; 

- ochrona przeciwpożarowa i bezpieczeństwo publiczne, z którymi związane są różnego 

rodzaju projekty, dofinansowania i zakupy. Podziękował samorządowi Gminy i Miasta 

Koziegłowy za dotychczasową życzliwość w kierunku utrzymania gotowości bojow~j, 

remontów , modernizacji i zakupów inwestycyjnych , ale jednostki odpłacają nam się równie 

dobrym w swojej działalności. Odbywają się szkolenia młodzieżowych drużyn pożarniczych, 

których na dzieó dzisiejszy jest już 14 wpisanych w nasze struktury, a 10 drużyn działa 

w sposób bardzo skoordynowany w ramach płaszczyzny powi.itowej. Vl ostatnim tygodniu 

odbyło się otwarcie manewrów „Targowisko 2023", które były bardzo dobrze przygotowane. 

Złożył podziękowania dla Prezesa i członków OSP w Rosochaczu oraz dla wszystkich 

uczestniczących jednostek za ten czas spędzony w zakresie działań ratowniczo-gaśniczych . 

Pokazało nam to zaangażowanie , gotowość i przygotowanie do sytuacji, które się mogą 

zdarzyć; 

- komunikacja puhlicma „Jedźmy Razem" - wyraził nadzieję~ że kolejna perspektywa 

finansowa która jest przed nami, a Pan Starosta dzisiaj na sesji Rady Powiatu również o tym 
mówił, że te 4.600.000 zł na kolejny rok, kolejną perspektywę na te 1,3 mln km które mamy 

zaplanowane do Związku Powiatowego „Jedźmy Razem" pozwoli nam w pełni wykorzystać 
zarówno możliwości rozwoju komunikacji publicznej , tym samym dostępności do różnego 

rodzaju obszarów i potrzeb ludzi mieszkąjących w naszych małych miejscowościach. Ma 

nadzieję, że działanie to będzie wzbogacane o nowy tabor, o samochody które poprawiają 
na<lze środowisko, czyli samochody o napędzie clektrycmym; 
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- dotarły komputery dla uczniów klas IV i po naradzie z dyrektorami szkół wszystkie szkoły 
przyjęły komputery , osoby odpowiedzialne podpisały protokoły odbiorcze i 90% tych 
komputerów już trafiło do dyspozycji uczniów klas czwartych. To nas bardzo cieszy, 

ponieważ ten sprzęt pomoże w rozwoju wszechstronnym dzieci przy wykorzystaniu 
nowoczesnych technologii. Podziękował dyrektorom szkół, nauczycielom - \vychowawcom 
IV klas za bardzo sprm.\llle i merytoryczne rozprowadzenie komputerów_ Ma nadzieję, że 

pojedyncze przypadki zmązane z przemieszczaniem się naszych dzieci do innych obwodów 

szkolnych równie szybko będą rozwiązane i te brakujące czy nie wykorzystane komputery 
będą się wewnętrznie przemieszczały , by mogły znaleźć się u rodziców uczniów; 

- odbyły sii;: kolejne spotkania integracyjne - piknik w Lgocie Mokrzeszy i w Zabijaku. 
Podziękował za ich zorganizowanie i nadmienił, że te niewielkie środki w ramach promocji 
i wsparcia dają wyjątkowy efekt w postaci takich rodzinnych spotkań i wszystkim 
organizatorom dotychczasowych spotkań i uczestnikom złożył podziękowania; 

- w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury odbyło się przedstawienie teatralne zorganizowane 
przez Teatr Nowy w Częstochowie , dedykowany zwłaszcza dla rodzin, dla osób 
z niepełnosprawnością. To spotkanie było przy pełnej sali i w idealnej ciszy \\rysłuchano 
widowiska pod nazwą „Cebula". Teatr Nowy i Fundacja „Oczami Brata" realizują zadania 

poprzez cykl spotkań teatralnych, a w spektaklu poruszono bardzo ważny temat relacji 
międzyludzkich, o których mówimy i chcemy by były one jak najlepsze. Okres pandemii, 
okres niepokoju gospodarczego związanego wojną na Ukrainie powoduje, że emocje i rożne 

trudności nie tylko w życiu samorządowym , ale w każ.dym z nas potęgują się i wyzwalają 
pewnego rodzaju zachowania, a ten spektakl powinni wszyscy zobaczyć, bo jest wyjątkowy; 

- na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy gościł Wicewojewoda Śląski Pan Rohert Magdziarz 
i ostatnio Pan Senator Ryszard Majer . W ramach opieki społecznej mamy nadzieję, 

~ projekt który chcemy realizować mąjąc na uwadze osoby z nicpełnospravmościami , 

a mówi o budynku po byłej szkole w Markowicach, na pewno w przyszłości zaistnieje; 

- odbyła się kolejna edycja Ogólnopolskiego Konkursu „ Polskie Więźniarki w Ravensbruck, 
organizowanego przez Szkołę Podstawową w Pińczycach . Jest to konkurs o wyjątkowej 
wartości , a podslllllowanie odbyło się w Krakowie w obecności Pani dr Wandy Półtawski~j 
i zaproszonych osób, gdzie gospodarzem był Wojewoda Małopolski. Złożył podziękowania 
Organizatorom podkreślając że elementy, które od kilkunastu lat są realizowane w tym 

konkursie zasługują na słowa wielkiego uznania , co również Minister Edukacji Narodow~j 
uwzględnił przyznając Organizatorom Medale Edukacji Narodowej _ Jest to wielkie 
wyróżnienie dla osób, które działały na rzecz kultury i dziedzictwa . Ma nadzieję, że na 

następnej sesji Rady Gminy i Miasta osoby odznaczone tym medalem pochwalą się same i ich 
działalność będzie mogła być tutaj zaprezentowana; 

- zadania w zakresie realizowanych projektów - Subregion i Regionalne Programy Operacyjne. 
Jesteśmy spokojni w zakresie projektów miękkich , o których wspomniał, czyli Centrum 
Integracji Społecznej, które składa ,vniosek na integrację w budynku po byłej szkole 
w Rosocbaczu , oraz wsparcie dla osób starszych. Z niepokojem patrzymy na projekty twarde, 
które nie będą łatwe. Z roku na rok ograniczenia w zakresie dota~ji ale i nas;zych możliwości 
będą malały i obawia się, że pójdą w kierunku pożyczek częściowo umarzalnych ; 

- konferencja „Polska Strefa Inwestycji" - dzięki Śląskiej Strefie Ekonomicznej, ałe i również 
organizacji i podmiotów Skarbu Państwa działających na rzecz rozwoju przemysłu, 

ale i również promocji inwestycji w Polsce była możliwość prezentacji kilkunastu obszarów 
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w województwie śląskim, w ciągu ostatnich · 6-8 lat przepięknie zainwestowanych 

i rozwiniętych. Mamy nadzieję , ze pomimo iż Gmina i Miasto Koziegłowy nic posiada 

bezpośrednio swoich gruntów, ale mając narzędzia w postaci miejscowych planów , chęci 

inwestorów i właścicieli , będziemy takie kontakty nawiązywać, aby w przyszłości również 

obszary te wzdłuż trasy DK-1, te które nie są zamieszkałe i nie mają jakiejkolwiek szansy na 

rozwój inny niż tylko i \.1/)'łącznie rolniczy, próbować również wskazać do tych obszarów pod 
zabudowę przemysłowo-usługową; 

- jak co roku na terenie Gminy i Miasta Kozicgło\.1/)' odbyło się Narodowe Czytanie, za które 

podziękował uczestnikom i przyjaciołom Biblioteki w Ko7.iegłowach. Narodowe Czytanie 

zakończone zostało w szkole w Mysłowic, a szkoła , kończąc cykl narodowych czytań , 

otrzymała powieść „Nad Niemnem" z dedykacją Organizatora, którym jest Para Prezydencka; 

- otwarto dwie pracownie : eka-pracownia i pracownia pod chmurką. Szkoła Podstawowa 

w Siedlcu Dużym pi9knie zaprezentowała się wnioskami i ciekawą realizacją . Druga 

pracownia powstała pod potrzeby siódmych i ósmych klas i na pc\.vno będzie również 

przynosiła wymierne efekty; 

- 70 lecie szkolnych zespołów sportowych - byliśmy organizatorem rozgrywek szkolnych 

o charakterze wojewódzkim ,w najbliższym czasie będzie podsumowanie śląskiego oddziału 

szkolnych zespołów sportowych , a odbędzie się w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji 
Kultury; 

- odbiory zadań inwestycyjnych - o odbiorze kanalizacji sanitarnej wspomniał wcześniej , dziś 

nastąpił odbiór drogi Koz.iegłówki - Lgota Górna , a uwagi i spostrzeżenia wykonawca 

szybko przełoży na poprawę i bezpiecznie możemy powiedzieć że kolejny odcinek drogi 

uzyskał nowy wygląd i jakość. Umowa na kolejną drogę, która weszła z dofinansowania 

w ramach Rządowego Programu tj. miejscowość Gliniana Góra ul. Jana Pawła II, jest już 

podpisana. Mamy nadzieję, że w ciągu 30 dni wykonawca \.1/)'kona zadanie w sposób należyty 

i cała miejscowość Brzeziny-Gliniana Góra będzie miała nową nakładkę; 

- podpisana umowa Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Koziegło\.1/)' na lata 

2024-2027 z perspektywą do 31 i zaprosił do współpracy, konsultacji propozycji . Ten. 

program tworzy Instytut Gospodarki Surowcami Polskiej Akademii Nauk , Oddział Kraków 

i będziemy przyjmować kolejny dokument strategiczny , który pozwoli nam również 

do aplikowania w ramach nie tylko subregionalnych, ale i również ponadlokalnych środków 

w ramach szerokopojętych programów ochrony środowiska .Przygotov.ujemy siy do 

Gminnego Programu Rewitalizacji , ale i również do innych dokWTientów które będziemy 

\.1/)'twarzać w ciągu najbliższych miesii;cy; 

- dziś na scąji Rady Gminy i Miasta udzieliJiśmy pomocy finansowej dla Powiatu 

Myszkowskiego. Bardzo ważny ciąg pieszo-rowerov.·y kiedyś połączy nie tylko Gminę 

Koziegłow-y , ałe i Gminę Poraj od strony wschodniej i północnej - Lgota Mokrz.esz 

i Kuźnica Nowa. Odnośnie dróg powiatowych Pan Starosta prosił, by to przekazać. Chcemy 

kontynuować dobrą współpracę pomiędzy Gminą Koziegłowy a Powiatem Myszkowskim 
w ramach modernizacji i remontów inwestycji w ciągach dróg powiato'ńrych. Na pewno 

najbliższe komisje i najhliższe tygodnie pokażą potrzeby w zakresie projektowania oraz 

rozwoju sieci dróg powiatowych, które również są istotnym elementem w życiu społecznym 

i gospodarczym Gminy i Miasta Koziegłowy ; 
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- przyjęła dziś została uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizacje zadań 
inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków i ma nadzieję, że pomoże 

to, ale i usprawni kontakty z beneficjentami otrzymującymi dotacje. Przyjmujemy trzy 
dotacje, w tym dwie dotacje dla obiektów sakralnych - parafie Pińczyce i Koziegłówki, które 

otrzymały odpowiednio: 300.000 zł i prawie 280.000 zł. dofinansowania, jedno 

dofinansowanie poprzez Gmin9 i Miasto Koziegłowy, drugie przez Powiat Myszko\\'Ski; 

- Gmina i Miasto Koziegłowy ma plany które stają si9 realne , bo napisany został wniosek 
o rewitalizacj9 obszaru naszego Zamczyska i jesteśmy na liście podstawowej do 
dofinansowania w wysokości 2.000.000 zł. 

- relacje z Państwem Sołtysami i z Państwem Radnymi są na bieżąco, każdego dnia i na pewno 
zadania bieżące jak i inwestycyjne Gmina i Miasto Koziegłowy w wielu obszarach na bieżąco 
realizuje, 

Pan Burmistrz zaprosił zebranych na : Mecz Międzypaństwowy , na najbliższą sobotę 29 
września br., który odbędzie się na boisku sportowym w Gniazdowie o godz. 11,oo , a gra 
drużyna Polska kolejowa z drużyną Czeską kolejową . 
Zaprosił również na Gale Tańca Towarzyskiego , która odbędzie się w hali sportowej 

w Koziegłowach w dniach 29,30 września br. 

Ad. pkt 15 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informa~ję o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 31 sierpnia 2023 r. 

podejmowane działania to: 

przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 

- praca nad materiałami sesyjnymi, 

- zwołanie posiedzenia wspólnego Komisji Rady. 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

projekt uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat jakie 
Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz pM,niejszej okupacji, Projekt uchwały 

będzie procedowany na kolejnej Sesji Rady Gminy i Miasta; 

- pismo z Komisji Rozwoju Społecznego informujące, iż po przedstawieniu na posiedzeniu 
w dniu 12 września br. wniosków przez jednostki OSP Rzcniszów, Gliniana Góra, 
Pustkowie Lgockie i Siedlec Duży Komisja jednogłośnie opowiedziała się 

za przekazaniem środków finansowych, zgodnie z wnioskami tych jednostek; 

- pismo Sołtysa miejscowości Postęp w sprawie zmiany ulicy Myszkowskiej na ul. Aleja 
Wolności dla działek o numerach 315/8, 332/1, 332/4. Wniosek został przekazany 
do Pana Burmistrza celem rozpatrzenia wniosku według właściwości , zgodnie 

z obowiązującą procedurą w tym zakresie; 

- pismo ze Starostwa Powiatowego w Myszkowie informujące o wniosku Radnego Pana 
Michała Kubalskiego o wprowadzenie do budżetu Powiatu Myszkowskiego nowego 

zadania polegającego na remoncie drogi powiatowej w miejscowości Rosochacz 
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na odcinku od skrzyżowania z ulicą Porajską do skrzyżowania z ulicą Plebańską. 

W piśmie zawarta jest prośba o zajęcie stanowiska w sprawie współfinansowania 

przedmiotowej inwestycji w 2024 roku. 
Ponadto w nawiązaniu do wniosku Sołtysa wsi Krusin Pan Krzysztofa Gajdziaka 
Starostwo prosi o ustosunkowanie si9 do propozycji budowy chodnika w miejscowości 
Krusin i współfinansowania zadania w wysokości 50% z budżetu Gminy i Miasta 

Koziegłowy w 2024 roku; 
Pismo Radnego Pana Damiana Cesarza oraz pismo z Sołectwa Markowice o podjęcie 
działań mających na celu zmianę przeznaczenia gruntów w obrębie drogi krajowej 91, 
a krawędzią lasu na długości od Winowna do Rzeniszowa, co uczyniono w dniu 

dzisiejszym. 
Do wiadomości Rady Gminy i Miasta Koziegłowy przekazane zostały kserokopie wniosków 
zgłoszonych do budżetu na 2024 rok. 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że jak proponowano na wspólnym posiedzeniu Komisji 
wszystkie wnioski zostaną rozpatrzone na wspólnym posiedzeniu Komisji , w drugi wtorek 
miesiąca listopada br. o godz. 14,oo. Prosiła, by Radni zarezeTV1owałi ten termin na wspólne 
posiedzenie komisji, na którym zostaną rozpatrzone wnioski do budżetu, by wszyscy Radni 
przejrzeli złożone wnioski i procedowali dalej nad projektem budżetu. Radni otrzymają 

powiadomienia o posiedzeniu. 

Ad. pkt 12 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Radny Pan Antoni Bielecki odniósł się do odpowiedzi na interpelację, która wpłynęła 
w bieżącym miesiącu od Pana Burmistrza. Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi połowicznie . 
Na drugie p}ianie, które dotyczyło podjęcia działań w celu pozyskania koslki klinkierowej 
zdejmowanej z remontowanej drogi krajowej 91 z przeznaczeniem na remont ul. Zielonej, 
Zamkowej i Rycerskiej położonej w Koziegłowach - tak brzmiało pytanie. Pan Burmistrz 
odpowiedział , że Gmina i Miasto Koziegłowy wystąpi do Zarządu Dróg Wojewódzkich 
o przekazanie Gminie kostki granitowej z rozbiórki drogi wojewódzkiej. Nie jest to w temacie, 
ponieważ kostka klinkierowa jest równa, można uzyskać bardzo równą powierzchni'r , jeżeli 
chodzi o wykonawstwo. Jest rrie mniej trwała jak kostka granitowa. Myśli~ przyczyniłoby się 
to do zmniejszenia kosztów remontu tych dróg . Ta kostka mogłaby w razie potrzeby być zdjęta 

jeżeli przewidujemy tam na osiedlu budowę kanalizacji ściekowej. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, ~ nastąpiło niezrozumienie, bo mówimy o dwóch kostkach i ZWTócił 
się z tym do Pana Kierownika Referatu Inwestycji. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

Radny Pan Wojciech Chrapek poinfonnował, że w swym sprawozdaniu Pan Bunnistrz nie 
wspomniał, że w dniu 14 września br. w Śląskim Urzędzie Wojewódzkim Pan Burmistrz 
otrzymał odznaczenie państwowe „Złoty Krzyż Zasługi" za zasługi na rzecz samorządu 
terytorialnego, nadany przez Pana Prezydenta RP Andrzeja Dudę. Wiemy, że Pan Burmistrz 
swoją postawą zapracował sobie na to i złożył Panu Burmistrzowi gratulacje. 
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Następnie podkreślił, że stoi przed nami bardzo duże wyzwanie, o którym wspomniał Pan 
Burmistrz w swoim sprawozdaniu. Urząd Marszałkowski zakończył nahór wniosków 
na projekty wodno-kanalizacyjne i zostało w tym rozdaniu blisko 52 mln dotacji unijnych 
na kolejne projekty, które będą rozdysponowane dla gmin wiejskich i miejsko-wiejskich. 
Odhył już rozmowy w Urzędzie Marszałkowskim w tej sprawie - te środki i nabory 

wniosków będą ogłoszone w roku przyszłym. Poziom RLM będzie dostosowany od 2 do 1 O 
tysięcy i nasza rola polega na tym, i o to wnioskuje do Pana Burmistrza, aby projekt 

kanalizacji sanitarnej w Nadwarciu i Lgocie Górnej został zakończony do końca roku, 
tak abyśmy mieli pozwolenie na budowę . Nie będziemy już mieli problemów z gwarancją 
drogi wojewódzkiej, ponieważ gwarancja mija już w tym okresie. Wnioski, które będą 
składane w przyszłym roku i procedura będzie trwała minimum pół roku, jak nie dłużej, więc 
jest to szansa, którą trzeba wykorzystać, a są to ostatnie pieniądze w tej perspektywie 

finansowej na tego rodząju pn~jekty. Więcej już z tych programów z funduszy europejskich 
dla województwa śląskiego do roku 2027 nie będzie. Dlatego prosi Pana Burmistrza, żebyśmy 

podjęli te starania, tym bardziej że mamy wskaźniki rezultatu które już nie opierają si9 na 
liczbie przyłączy, a na liczbie mieszkańców, co jest 7,decydowanie łatwiej udowodnić, 

by dotacja w przyszłości nie była zagrożona. W ostatnim naborze Gmina Blachownia 
na 9 złożyła aż 5 wniosków i olrzymała dofinansowanie, więc uważa że nam się to należy 
w ramach Subregionu Północnego w trybie pozakonkursowym. 

Pan Bunnistrz udzielił odpowiedzi: 
Panu Antoniemu Bieleckiemu v:yjaśrrił, ż.e rzeczyw1sc1e wystąpiła pomyłka, ho pracownik 
myślał o dwóch kostkach - granitowej i tej z rozbiórki DKl. Ma nadzieję, że podpisana umowa 
i rozpoczęty proces przebudowy drogi na kolejnym odcinku Koziegłowy - Siedlec Duzy -

Kamienica pozwoli na ewentualnie bliższe komunikowanie i wykorzystanie tychże elementów 
z rozbieranej drogi. Natomiast myśleliśmy hardziej o kostce granitowej , która będzie rozhierana 
w ciągu drogi wojewódzkiej 789 i na pewno tak jak w pierwszym okresie , gdzie obroniono 
kostkę przed wywozem z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy, stanie się tak jak poprzednio 

i postaramy się ,aby tak było. Natomiast są mieszane uczucia co do remontowanych dróg 
wewnętrznych tego rodzaju materiałem, który niezbyt dobrze się układa. To jest dobra 
podbudowa i kwalifikacje, my na pewno sarni byśmy tego nie zrnbili i uważa u: należałoby 
rozpocząć proces modernizacji i przebudowy dróg wewnętrznych na tym osiedlu kompleksowo 
i myśli że będzie taki czas. 

Odnośnie wypowiedzi Pana Wojciecha Chrapka: 

- Medal za zasługi na rzecz samorządu odbierał nie tylko dla siebie, bo jest to dwadzieścia lat 
pracy na rzecz samorządu ze wszystkimi, którzy przez te lata współpracowali i to jest nasze 
wspólne dokonanie. Symbolicznie odebrał Medal i czuje się dumny, że mógł reprezentować 
i reprezentuje mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, ludzi bardzo zaradnych , 

przedsiębiorczych i aktywnych, co wszyscy podkreślają, nawet na strefie ekonomicznej. 

I to jest budujące; 

- Referat Inwestycji czuwa nad pozyskiwaniem środków, w ramach Subregionu środki 

są przydzielone, konkurs się odbył. Miasto Blachownia zostawiło część środków finansowych 
do tak zwanego drugiego naboru. W pierwszym etapie były RLM-y pov:yżej 1 O tysięcy, 
i gdyby nie zmniejszone zapotrzebowanie, ale i również na nasz wniosek tych środków 
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w drugim rozdaniu by zabrakło. Środki zostały, mamy je zapisane w Subregionie i chcemy 
je pozyskać, na pewno złożymy wniosek. Jest tylko zagadnienie, a najbliższe dni 
to rozstrzygną, czy te środki w ramach środków subregionalnych w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego będą musiały być potwierdzone Krajowym Programem 
Oczyszczania Ścieków Komunalnych, bo taki warunek do tej pory był, że tylko te obszary 
otrzymywały dofinansowania, które były w Krajowym Programie. W latach 2005-2007-2011 
tworzy li przestrzeń aglomeracyjną gminy i miasta Koziegłowy i z 11 miejscowości dołożono 
RLM-ów w trzech miejscowościach i one na dzień dzisiejszy funkcjonują jako zlewnia 
Koziegłowy, obejmująca zlewnię Koziegłówki, Koziegłowy i Gniazdów. Jeżeli program 
będzie zezwalał na inne obszary, a szczególnie PROW, na pewno skorzystamy i będziemy 
się starali aby obszar rozpoczętej kanalizacji sanitarnej dla zlewni Postęp rozszerzał 

się w sposób naturalny , co dzieje się już od kilku lat i cieszymy się bardzo że wchodzimy 
wreszcie w program kanalizacji dla zlewni Koziegłowy. 

Radny Pan Andrzej Szóstak w imieniu własnym i w llllieniu mieszkańców podziękował 
za podjęcie w dniu dzisiejszym uchwały o współfinansowaniu ścieżki pieszo-rowerowej, a są to 

niezbędne dodatkowe prace. 
Pan Burmistrz nadmienił, że prace te są bardzo potrzebne. Pan Bwmistrz poinformował, 
że budowana jest ul. Wolności, ścieżka również nie jest zagrożona, jeżeli chodzi o termin. 
Wykonawca bardzo pozytywnie podszedł wraz z projektantami, na wniosek mieszkańców, 

do przeprojektowania i uwzględnienia warunków hydrologicznych, które są w miejscowości 

Lgota Mokrzesz. 
Pan Andrzej Szóstak poinformował, że wpłynęło drugie pismo od inwestora, tj. Powiatowego 
Zarządu Dróg i ma prośbę do Pana Burmistrza, bo rozmawiał z Panem Starostą - co z tym 
odcinkiem niedoprojektowanego chodnika 100 m. W przyszłości musimy mieć na względzie tych 
mieszkańców, o których projektant zapomniał. 
Pani Przewodnicząca nadmieniła, że projektant o tym nie zapomniał i przypomniała, 
że w pierwszej kolejności został jeszcze odcinek Krusin i od Cynkowa ul. Dąbrówka też nie jest 

wykonany. 
Pan Andrzej Szostak wyjaśnił, że w całej miejscowości o pięciu posesjach projektant zapomniał. 
Pani Przewodnicząca poinformowała, że na wspomnianym przez nią odcinku jest więcej niż pięć 

posesji i trzeba też chodnik wykonać. 
Pan Burmistrz nadmienił, że zorganizujemy spotkanie z Panem Starostą. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady pięćdziesiątej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 
radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady pięćdziesiątej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziła 

l' 'I Urszula Dyja. @,, 
l 

. I 

" 
, } 




